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Interpelacja

p.Burmistrzu czy udało się ograniczyć zużycie prądu według ustawy,

która wprowadzlła obowiązkowy cel 10 procentowe zmniejszenie
całkowit ego zużycia energii elektr. w budynkach oraz w
wykorzystywanych urządzeniach technicznych,które są własnością
gminy.
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